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Protokół Nr 6/07 
z posiedzenia Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 

z dnia 29 stycznia 2007 r. 
 
Ad.1 
Posiedzenie Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego otworzył Przewodniczący 

Komisji Pan Henryk Sadzki, który powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

 
Ad. 1 

Obecni: 

• Przewodniczący Komisji    Henryk Sadzki 

• Wiceprzewodniczący                                          Miros ław Waluś 

• Członkowie:     Krzysztof Deutsch 

       Jarosław Jędrkowiak 

       Leszek Kamiński 

       Robert Marcinkowski 

                                                                                  Kazimierz Musielak 

       Elżbieta Palka 

        Krzysztof Wachowiak 

         

 
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

W posiedzeniu komisji wzięli udział zaproszeni goście: 

• Starosta Gostyński Pan Andrzej Pospieszyński, 

• Wicestarosta Pan Janusz Sikora, 

• Sekretarz Powiatu Pan Leszek Maliński, 

• Naczelnik Wydziału Zarządzania i Inwestycji Pan Maciej Kaźmierczak, 

• Naczelnik Wydziału Oświaty, Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego Pan 

Krzysztof Nowaczyk, 

• Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pan Mirosław Sobkowiak 

 
Ad. 3 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki przedstawił porządek posiedzenia. W wyniku 
głosowania porządek został przyjęty głosami 8 „za” przy nieobecności Radnego Pana 
Roberta Marcinkowskiego. 
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Ad. 4 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie protokół Nr 3/07 z posiedzenia 

Komisji. Protokół został przyjęty głosami 8 „za” przy nieobecności Radnego Pana 
Roberta Marcinkowskiego. 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie protokół Nr 4/07 z posiedzenia 

Komisji. Protokół został przyjęty głosami 8 „za” przy nieobecności Radnego Pana 
Roberta Marcinkowskiego. 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie protokół Nr 5/07 z posiedzenia 

Komisji. Protokół został przyjęty głosami 7 „za” i 1 „wstrzymującym” przy 
nieobecności Radnego Pana Roberta Marcinkowskiego. 

 

Na posiedzenie przybył Radny Pan Robert Marcinkowski. 

 
Ad. 5 a 
Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie określenia szczegółowych 
zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Środowiskowym Domu Samopomocy w 
Chwałkowie przestawił Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pan 
Mirosław Sobkowiak. 

W związku ze zmianą od 1 października 2006 r. kwot dotyczących ustalenia kryterium 

dochodowego osoby/rodziny upoważniającego do korzystania ze świadczeń pomocy 

społecznej należy zmienić zapisy stanowiące podstawę do ustalenia odpłatności za 

korzystanie z usług specjalistycznych świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy 

w Chwałkowie (§ 2 ust. 1). 

Ponadto praktyka życia codziennego wskazuje na potrzebę dokonania zmian 

w zakresie wydawania decyzji zwalniających z ponoszenia odpłatności z powodu 

nieobecności wynikającej z pobytu na urlopie. Obecny zapis umożliwia regulowanie 

wysokości odpłatności w ramach Środowiskowego Domu Samopomocy 

w Chwałkowie, co przyspiesza i ułatwia ściąganie należności (§ 2 ust. 2). 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał projekt uchwały pod głosowanie, który 
został przyjęty w wyniku głosowania 9 głosami „za”. 
 
Ad. 5 d 
Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zaopiniowania projektu 
uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie ustalenia regulaminu określającego 
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wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatku 
motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i 
wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw oraz niektóre inne składniki wynagradzania w 2007 roku przedstawił 
Naczelnik Wydziału Oświaty, Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego Pan 
Krzysztof Nowaczyk. 

Zgodnie z przepisami ustawy - Karta Nauczyciela, regulamin wynagradzania 

nauczycieli ustala organ prowadzący szkoły corocznie, w taki sposób, aby nauczyciele 

poszczególnych stopni awansu zawodowego łącznie osiągnęli wynagrodzenie nie mniejsze 

niż średnie ustawowe. Ponadto regulamin podlega uzgodnieniu ze związkami zawodowymi 

zrzeszającymi nauczycieli. 

 Regulamin w przedłożonej postaci został uzgodniony ze związkami zawodowymi 

zrzeszającymi nauczycieli. Pozwala on także na osiąganie przez nauczycieli poszczególnych 

stopni awansu wynagrodzeń nie mniejszych niż średnie ustawowe. 
 
Posiedzenie opuścił Radny Pan Robert Marcinkowski. 
 
Pan Krzysztof Nowaczyk dodał, że nowy regulamin zawiera jedną znaczącą zmianę 

dotyczącą przyznawania dodatku motywacyjnego – zamiast roku szkolnego jest rok 

kalendarzowy  
Wicestarosta Pan Janusz Sikora zauważył, że wiążę się to z rokiem budżetowym i 

niemożnością jego przekroczenia. 
Radna Pani Elżbieta Palka zapytała czy takie rozwiązanie jest rozsądne, gdyż przyznanie 

dodatku motywacyjnego na rok kalendarzowy jest bardzo trudne, bowiem obejmuje dwa lata 

szkolne i w związku z tym nowe zadania. 
Wicestarosta Pan Janusz Sikora stwierdził, że przyznanie dodatku motywacyjnego jest 

uznaniowe i znajduje się w gestii dyrektora placówki oraz własnej organizacji. Wicestarosta 

uważa, że takie rozwiązanie jest racjonalne. 
Radny Pan Kazimierz Musielak zapytał czy nowy regulamin jest zgodny z wytycznymi 

Ministerstwa Edukacji Narodowej i Kartą Nauczyciela. 
Wicestarosta Pan Janusz Sikora odpowiedział, że regulamin jest zgodny z prawem. 

 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał projekt uchwały pod głosowanie, który 
został przyjęty 8 głosami „za” przy nieobecności Radnego Pana Roberta 
Marcinkowskiego. 
 
Powrócił na posiedzenie Radny Pan Robert Marcinkowski. 
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Ad. 5 b, c 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki zaproponował przedyskutowanie punktu 5 b i c 

porządku posiedzenia wspólnie. 
Autopoprawkę do projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie 
uchwalenia budżetu powiatu na 2007 rok przedstawił Sekretarz Powiatu Pan Leszek 
Maliński. 
Zarząd na posiedzeniu w dniu 18 stycznia 2007 r. przyjął autopoprawkę do budżetu na 2007 

rok. 

I. Zmiany w załącznikach: 

 

1. Zmiany w załączniku Nr 1 – Planowane dochody na 2007 rok: 

1) Zwiększa się dochody o kwotę 4.153 zł z ARIMR w Warszawie na ekwiwalent  

za prowadzenie upraw leśnych - dz. 020 rozdz. 02001 § 2460. 

2) Zwiększa się dochody o kwotę 30.000 zł z tyt. pomocy finansowej z gminy Pogorzela  

na budowę ścieżki rowerowej przy ul. Gostyńskiej m. Pogorzela – dz. 600 rozdz. 

60014 § 6300.  

3) Zwiększa się dochody o kwotę 7.000 zł z tyt. darowizny dla KPPSP z firmy REXAM  

na zakup wyposażenia – dz. 754 rozdz. 75411 § 0690. 

4) Dokonuje się przeniesienia planu dochodów z tyt. opłat za zajęcie pasa z dz. 600 

rozdz. 60014 do dz. 756 rozdz. 75618 

 

2. Zmiany w załączniku Nr 2 – Planowane wydatki na 2007 rok  

1) Zwiększa się wydatki o kwotę 4.153 zł na ekwiwalent za prowadzenie upraw leśnych -  

dz. 020 rozdz. 02001 § 3030. 

2) Zwiększa się wydatki o kwotę 18.194 zł na realizację programu Comenius w ZSO 

w Gostyniu – dz. 801 rozdz. 80120 § 4427 – 12.000 zł , § 4217 – 4.094 zł, § 4307 – 

1.900 zł, § 4247 – 200 zł. 

3) Zwiększa się wydatki o kwotę 30.000 zł na budowę ścieżki rowerowej przy ul. 

Gostyńskiej m. Pogorzela – dz. 600 rozdz. 60014 § 6050.  

4) Zwiększa się wydatki o kwotę 7.000 zł na zakup wyposażenia dla KPPSP w Gostyniu 

– dz. 754 rozdz. 75411 § 6060. 

5) Zmniejsza się wydatki na domy pomocy społecznej o kwotę 250.000 zł w celu 

doprowadzenia do zbilansowania osiąganych dochodów z domów i wydatków:  

DPS Zimnowoda - 15.000 zł  

DPS Rogowo - 79.808 zł  

DPS Chwałkowo - 42.064 zł  

DPS Chumiętki - 113.128 zł 
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6) Dokonuje zmniejszenia w jednostkach oświatowych: zmniejszenia ogółu wydatków o 

1 %, co stanowi 162.000 zł.  

7) Zwiększa się wydatki w jednostkach oświatowych na remonty w szkołach: 

ZSOiZ w Pogorzeli – 12.000 zł  

ZSOiZ w Krobi – 12.000 zł  

ZSO w Gostyniu – 12.000 zł 

ZSZ w Gostyniu – 30.000 zł 

ZSR w Grabonogu 15.000 zł 

oraz na: 

budowę boiska w ZSS w Brzeziu – 30.000 zł  

targi edukacyjne dla PPP w Gostyniu – 5.000 zł. 

8) Zwiększa się rezerwę oświatową o kwotę 11.306 zł, w tym: specjalny fundusz nagród dla 

nauczycieli o kwotę 3.350 zł – dz. 758 rozdz. 75818 - § 4810.  

 9) Dokonuje przesunięć pomiędzy paragrafami w Powiatowym Zarządzie Dróg z remontów  

(odnowa nawierzchni drogi Stumiany-Borek Wlkp.) – 150.000 zł i zimowego utrzymania  

dróg – 25.000 zł na wykonanie opracowanie dokumentacji drogi Stumiany-Borek Wlkp. 

100.000 zł, opracowanie dokumentacji drogi wieś Grabonóg 25.000 zł, budowę chodnika 

wieś.  

Siedlec 50.000 zł. 

10) Zwiększa się plan wydatków na: Stowarzyszenie Wspierania Przedsiębiorczości Powiatu  

Gostyńskiego – 21.000 zł, diety dla radnych -19.000 zł, stypendia sportowe -1.200 zł, opłatę 

sadową za zapytanie o karalność w KRS pracowników samorządowych -5.500 zł, na 

promocję. 

(folder 8.000 zł – zadanie z roku 2006, nagrody w konkursach – 3.000 zł) 11.000 zł, na 

wynagrodzenia i pochodne w Starostwie ( nagrody jubileuszowe nowych pracowników, 1,75 

wzrostu etatu w stosunku do planu na 2007, 3 % nagród, pokrycie części etatu po likwidacji 

zadań związanych z paszportami) - 113.000 zł, na zakup nowego samochodu – 60.000 zł, 

zakup wyposażenia 5.000 zł. 

11) Zwiększa się plan wydatków o kwotę 10.800 zł na zakup ksera dla PCPR – dz. 852 

rozdz. 85218 -§ 6060. 

12)Zwiększa się plan wydatków o kwotę 30.000 zł na konserwacje zabytków – dz. 921 

rozdz. 92120 § 2720. 

13)Zmniejsza się plan wydatków o kwotę 10.000 zł na zadania ośrodka interwencji 

kryzysowej  

- dz. 852 rozdz. 85220 § 2830. 

14) Dokonuje się przeniesienia wydatków pomiędzy działami, rozdziałami i paragrafami: 

w Starostwie, pomiędzy paragrafami w Domu Dziecka w Bodzewie, ZSOiZ w Pogorzeli.  
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3. W załączniku Nr 4 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych finansowanych z 

budżetu  

powiatu dodaje się: 

- poz. 4 zadanie „Budowa boiska w ZSS w Brzeziu” wartość kosztorysowa inwestycji 30.000 

zł. 

 

4. W załączniku Nr 5 Limity wydatków na Wieloletni Program Inwestycyjny Powiatu 

Gostyńskiego na lata 2005-2007:  

 - w programie I – Infrastruktura drogowa: 

 - w poz. 4 zwiększa się zadanie „ Ścieżka rowerowa dr 4908 Pm. Pogorzela” o kwotę  

30.000 zł w poz. Łączne nakłady finansowe i w poz. Wydatki 2007 

 - dodaje się: 

poz. 10 zadanie pn. „Budowa chodnika – droga 4907 P wieś Siedlec, okres realizacji - lata 

2006 – 2009, Łączne nakłady finansowe 150.000 zł, Wydatki w roku 2007 - 50.000 zł, w 

roku 2008 -50.000 zł, w roku 2009 –50.000 zł. 

- w programie II – Oświata i kultura fizyczna: 

- usuwa się: 

poz. 2 zadanie „ Budowa salki do ćwiczeń siłowych i gimnastycznych w ZSZ w 

Gostyniu” 

 

II. W postanowieniach projektu uchwały dokonuje się następujących zmian: 

 

- w § 1 pkt. 1 kwotę 46.746.800 zł zastępuje się kwotą 46.787.953 zł, 

- w § 1 dodaje się pkt. 3 w brzmieniu:  

      „3. Z dochodów, o których mowa w ust.1.:  

          1) dochody bieżące wynoszą                                                        46.478.053 z ł 

          2) dochody majątkowe wynoszą                                                        309.900 z ł” 

- w § 2 pkt. 1 kwotę 49.904.000 zł zastępuje się kwotą 49.945.153 zł, 

- w § 2 pkt. 2 ppkt. 1) lit. a) kwotę 45.039.925 zł zastępuje się kwotą 44.933.278 zł, 

- w § 2 pkt. 2 ppkt. 1) lit. b) kwotę 29.573.403 zł zastępuje się kwotą 29.496.512 zł, 

- w § 2 pkt. 2 ppkt. 1) lit. i) otrzymuje brzmienie: 

„i) wydatki na programy i projekty ze środków z budżetu Unii Europejskiej: 

- funduszy strukturalnych i Funduszu Spójności 560.121 zł jak w załączniku Nr 10 do 

uchwały   

- inne środki 26.267 zł” 

- w § 2 pkt. 2 ppkt. 1) dodaje się lit. j) w brzmieniu: 
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„dotacje celowe z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie prac remontowych i 

konserwatorskich obiektów zabytkowych przekazane jednostkom niezaliczanym do sektora 

finansów publicznych 30.000 zł” 

- w § 2 pkt. 2 ppkt. 2) kwotę 4.864.075 zł zastępuje się kwotą 5.011.875 zł, 

- w § 2 pkt. 2 ppkt. 2) lit. a) kwotę 1.100.000zł zastępuje się kwotą 1.130.000 zł, 

- w § 2 pkt. 2 ppkt. 2) lit. b) kwotę 3.015.000 zł zastępuje się kwotą 3.055.000 zł, 

- w § 2 pkt. 2 ppkt. 2) lit. c) kwotę 749.075 zł zastępuje się kwotą 826.875 zł, 

- w § 8 pkt. 2 kwotę 420.000 zł zastępuje się kwotą 431.306 zł, 

- w § 8 pkt. 2 kwotę 29.400 zł zastępuje się kwotą 32.750 zł, 

- w § 9:  

   - pkt. 1) ppkt.5) rok 2007 zastępuje się rokiem 2008  
 - pkt. 5 ppkt 2) na końcu zdania dodaje się „ w kwocie 3.157.200 zł” 

   - pkt. 5 ppkt 3) na końcu zdania dodaje się „ w kwocie 3.101.075 zł” 

 

Projekt uchwały po autopoprawce z załącznikami Nr 1,2, 4, 5, 7 po zmianach w załączeniu 

oraz tabelami 1,2 określającymi zmiany w załącznikach Nr 1 i Nr 2. 

 
Starosta Pan Andrzej Pospieszyński zauważył, że domy pomocy społecznej osiągnęły 

standardy, dlatego nie ma potrzeby przeznaczania większych środków na ich utrzymanie. W 

razie gdyby w grudniu br. okazało się, iż pojawią się nieoczekiwane wydatki Starostwo może 

pokryć je z wolnych środków w budżecie powiatu. Starostwo planuje przeznaczyć środki z 

nadwyżki budżetowej na uruchomienie Zakładu Aktywności Zawodowej. 
Radny Pan Robert Marcinkowski zapytał o kwestię boiska w Zespole Szkół Specjalnych w 

Brzeziu. Poinformował, że mieszkańcy zgłaszają chęć korzystania z tego boiska. Zapytał czy 

będzie ono przeznaczone tylko dla szkoły. 
Wicestarosta Pan Janusz Sikora poinformował, że planuje się zagospodarowanie wolnego 

terenu przy szkole na zbudowanie boiska, zakup bramek, ławek i opłotowania. Odpowiedział, 

że zgodnie z przepisami boisko musi być ogrodzone, jednak zainstaluje się system wejść dla 

mieszkańców. Powiedział również, że Pani Dyrektor ustali regulamin korzystania z terenu 

szkolnego i wszyscy chętni będą mogli korzystać z boiska. 
Radny Pan Robert Marcinkowski zapytał o zakres remontów w szkołach. 

Wicestarosta Pan Janusz Sikora odpowiedział, że planuje się remonty bieżące. W szkole 

w Pogorzeli będzie zrobione wejście główne oraz sanitariat. Zespół Szkół w Krobi otrzyma 

środki na wykładzinę w pracowni internetowej, 12 tys. na bieżące remonty. W planach jest 

również budowa hali sportowej. Wicestarosta wymienił również remont toalet w szkole w 

Kosowie. 
Radny Pan Robert Marcinkowski zapytał o targi edukacyjne. 
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Wicestarosta Pan Janusz Sikora odpowiedział, że zorganizowanie targów planuje się w 

szkole nr 1 w Gostyniu. Planuje się ustawienie boksów. Przewidywane są występy 

artystyczne oraz odczyty wykładowców z Poznania. 
Radny Pan Robert Marcinkowski zapytał o zwiększone środki na diety radnych. 

Sekretarz Pan Leszek Maliński odpowiedział, że diety radnych zostały zwiększone ze 

względu na wzrost najniższego wynagrodzenia. 

Radny Pan Robert Marcinkowski zapytał dlaczego nie zmniejszono środków na wydział 

paszportów skoro Starostwo już tym działem się nie zajmuje. 
Sekretarz Pan Leszek Maliński poinformował, że pracownik zajmujący się paszportami 

przeszedł do Wydziału Oświaty, Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego a na ten 

wydział nie ma już dotacji z województwa. Zakupiono również sprzęt biurowy. 
Radny Pan Robert Marcinkowski zapytał o środki na remont zabytków oraz o kwestię 

zakupu ksero dla Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gostyniu, bowiem zauważył, iż 

ekonomiczniej byłoby wydzierżawić ksero. 
Wicestarosta Pan Janusz Sikora poinformował, że kwestia kserokopiarki wyniknęła 

niedawno, bowiem Dyrektor Pan Mirosław Sobkowiak poprosił o ksero, które uważa za 

niezbędne a im szybciej się kupi tym większa będzie zniżka. Jednak kwestia, która forma 

będzie korzystniejsza musi zostać jeszcze przemyślana,. Natomiast na remonty zabytków 

zostały zarezerwowane środki, gdyż do tej pory wpłynęły po terminie dwa wnioski. Jak 

pokazuje życie może będzie ich więcej, dlatego warto mieć jakąkolwiek kwotę by 

dofinansować remonty. 
Naczelnik Pan Krzysztof Nowaczyk zwrócił uwagę radnym na fakt, że po terminie wpłynęły 

2 wnioski, więc może jeszcze jakiś podmiot taki wniosek złoży. Wyraził opinię, że zabytki nie 

są niczemu winne i warto w nie inwestować. 

Radna Pani Elżbieta Palka zapytała o zmniejszenie środków na zadania Ośrodka 

Interwencji Kryzysowej oraz o chodnik w gminie Siedlec, ulicę Gostyńską w Pogorzeli, 

remont drogi Strumiany-Borek Wlkp. Wyraziła również opinię, że rezerwacja środków na 

remonty zabytków jest przedwczesna. 
Starosta Pan Andrzej Pospieszyński stwierdził, że z wielu zadań zmniejszono wydatki, nie 

tylko z Ośrodka Interwencji Kryzysowej. Natomiast kwestia chodników i dróg gminnych 

będzie realizowana tylko w przypadku kiedy gminy się dołożą. Starostwa nie stać na 

inwestycje w każdym miejscu. Starosta stwierdził, że należy realizować politykę wytwarzania 

własnego dochodu, gdyż Starostwo jest za bardzo zadłużone, dlatego ogranicza się środki 

na pewne zadania. 
Radna Pani Elżbieta Palka zapytała czy są dokumenty potwierdzające chęć dokładania się 

gmin na wyżej wymienione inwestycje. 
Wicestarosta Pan Janusz Sikora odpowiedział twierdząco. 
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Radna Pani Elżbieta Palka zauważyła, że Ośrodek Interwencji Kryzysowej jest w trudnej 

sytuacji finansowej. Poruszyła również kwestię zmniejszenia wydatków na domy pomocy 

społecznej w punkcie 10, który mówi o zapewnieniu bezpieczeństwa w tych obiektach. 

Zapytała, czy nie warto przeznaczyć środki na domy pomocy społecznej niż na zakup 

samochodu służbowego. 
Starosta Pan Andrzej Pospieszyński stwierdził, że w przypadku gdy Ośrodek Interwencji 

Kryzysowej ma problemy finansowe to zawsze można przeznaczyć część środków z 

Funduszu Alkoholowego. 
Wicestarosta Pan Janusz Sikora wyjaśnił, że domy pomocy społecznej utrzymują się z 

dotacji wojewody i Starostwa. Natomiast ze względów bezpieczeństwa zostały zatrudnione 

dodatkowo 3 osoby w Chumiętkach. W pozostałych domach – Rogowo, Chwałkowo, 

Zimnowoda – współczynnik przekracza 0,5, co oznacza, że liczba personelu jest 

wystarczająca. Budżety tych domów zostały dlatego zmniejszone, gdyż nie planuje się 

większych remontów, ponieważ wszystkie obiekty uzyskały standardy i nie ma potrzeby 

przeznaczania środków na inwestycje w tychże domach. 
Starosta Pan Andrzej Pospieszyński poinformował, że w tym roku dotacja wojewody jest 

większa, a samochód służbowy jest całkowicie wyeksploatowany. 
Radna Pani Elżbieta Palka zapytała, z którego paragrafu zdjęto środki w dotacji dla domów 

pomocy społecznej. 
Wicestarosta Pan Janusz Sikora poinformował, że wysokość dotacji od wojewody bazuje 

na wydatkach roku poprzedniego, jednak nie ma potrzeby ustawicznego dokładania do 

wydatków domów pomocy społecznej, gdyż należy zauważyć, iż dzięki poprzedniej radzie 

wyglądają one obecnie naprawdę ładnie. 
Radny Pan Mirosław Waluś zauważył, że ze środków własnych powiatu pokrywa się 

wykonywanie zadań zleconych z administracji rządowej. Dla Radnego kwota ta jest bardzo 

duża. 
Starosta Pan Andrzej Pospieszyński przyznał rację Radnemu. Wyjaśnił, iż Starostwo musi 

wykonywać pewne nie swoje zadania, gdyż wiążę się to z dobrą obsługą spraw obywateli. 
Sekretarz Pan Leszek Maliński poinformował zebranych o wykonanym telefonie Skarbnik 

Powiatu do Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu w związku z prośbą o zwiększenie dotacji na 

zadania zlecone. Urząd odpowiedział, że dotacja nie może zostać zwiększona, gdyż 

wpłynęło mniej pieniędzy z budżetu państwa. 
Radny Pan Mirosław Waluś zauważył, że autopoprawka nie zmniejszyła deficytu. Wyraził 

opinię, że w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym Krobia została niedoceniona. 
Starosta Pan Andrzej Pospieszyński stwierdził, że deficyt będzie zawsze występował. 

Wyjaśnił, iż faktem są zobowiązania kredytowe powiatu, ponadto planowane inwestycje. 

Oczywiście Starostwo będzie się starać pozyskiwać jak najwięcej środków zewnętrznych. 
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Radny Pan Leszek Kamiński zapytał ile planuje przeznaczyć się na ten rok środków na 

budowę basenu w Gostyniu oraz z czego wynika niewykonanie planu inwestycyjnego.  
Starosta Pan Andrzej Pospieszyński odpowiedział, iż w tym roku przeznaczy się 1 mln zł 

na budowę basenu. Natomiast kwestia planu inwestycyjnego dotyczy przesunięcia inwestycji 

ze względu na wolno posuwające się prace budowlane. 
Radny Pan Mirosław Waluś wyraził opinię, iż rozpoczęte inwestycje powinny być 

skończone. Radny wymienił niedokończoną drogę Wymysłowo-Sułkowice. 
Starosta Pan Andrzej Pospieszyński odpowiedział, że umowy zostały podpisane na 

odpowiednią długość drogi, więc Starostwo wywiązało się z zaplanowanej inwestycji. 
Radny Pan Krzysztof Deutsch zgłosił prośbę o ułożenie chodnika na ulicy Dworcowej w 

Piaskach. 
Starosta Pan Andrzej Pospieszyński poinformował, że zaplanowano już dużą inwestycję – 

remont drogi Strumiany-Borek Wlkp. Natomiast jeśli zostaną środki to wówczas prośba może 

być rozpatrzona pozytywnie. 
Radny Pan Robert Marcinkowski wyraził negatywną opinię o wykazie pozyskanych 

środków unijnych umieszczonych w WPI, które uważa za bardzo niewielkie. 
Starosta Pan Andrzej Pospieszyński odpowiedział, iż sytuacja ta wynikła przez wybory 

samorządowe. 
Radny Pan Krzysztof Wachowiak zapytał o wysokość kredytu zaciągniętego przez powiat. 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński odpowiedział, iż wysokość kredytu opiewa na kwotę 

3 mln zł przy 5% odsetkach. 
Radny Pan Krzysztof Wachowiak złożył wniosek o dofinansowanie Hali Widowiskowo-

Sportowej w Poniecu. 
Wicestarosta Pan Janusz Sikora poinformował, że Zarząd rozpatrzy wniosek.  

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki wyjaśnił, że jest to ostatni moment na składanie 

wniosków przez gminy do Urzędu Marszałkowskiego, gdyż kończy się czas dofinansowania 

tego typu inwestycji. 
Radny Pan Robert Marcinkowski poinformował, że gminy na złożenie wniosku mają czas 

do 28 lutego br. 
Radna Pani Elżbieta Palka stwierdziła, że warto wpisać te inwestycje na najbliższe lata. 

Sekretarz Pan Leszek Maliński poinformował, że będzie nowy Plan Rozwoju Lokalnego i 

wówczas można dopisać wszelkie inwestycje wymienione przez radnych. 
Radny Pan Leszek Kamiński zapytał od czego zależy projektowanie różnej szerokości 

chodników. 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki stwierdził, że pytanie warto zadać Dyrektorowi 

Powiatowego Zarządu Dróg Panu Grzegorzowi Mayerowi. 
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Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie autopoprawkę do projektu 
uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2007 
rok. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty 4 głosami „za” i 5 
„wstrzymującymi”. 
 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego 
na lata 2007-2009. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty głosami 5 „za” i 4 
„wstrzymującymi”. 
 
Radny Pan Robert Marcinkowski złożył zapytanie do Zarządu Powiatu czy uchwalenie 

WPI na sesji Rady Powiatu Gostyńskiego w dniu 1 lutego 2007 r. jest niezbędne. 

 
Ad.6 
Brak wolnych głosów i wniosków. 

 
Ad. 7 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki podziękował radnym i zaproszonym gościom za 

przybycie, po czym zamknął posiedzenie Komisji. 
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